
 
 
 

Protokoll styrelsemöte 8/2024 

 

Tid: 29 augusti 2024 kl. 19.00 

Plats: Teams 

 

Närvarande: Mats Wicander, Jan Helgesson, Solveig Marklund, Maritha Nordström, 

Maria Blomkvist, Agge Pettersson, Martina Berglund, Robin Arnmark, Palle Werdelin, 

Marie Ellinge 

 

Frånvarande:  

 

Gråade punkter behandlades inte 

 

1.Mötet öppnas.  

Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna 

 

2. Val av Sekreterare och Justerare för mötet 

Sekreterare: Maritha 

Justerare: Martina 

 

3. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes 

 

4. Föregående protokoll 

Fg protokoll är utskickat. Dock har vi problem med utskicken, alla får inte de mejl som 

skickas från SHCF-mejlen. Maritha har kontaktat Johnny Meurling och han felsöker och vi 

hoppas att han hittar vad som är galet. 

 

5. Rapporter 

A. Ledningens rapport, MW, MN 

Arbetet med att se över vår dataplattform pågår och vi tittar på olika förslag. Vi jobbar 

med att ta fram en spec. 

 

B. Tävlingsansvarig, MW, MB 

Vi påminner om att hundägaren är ansvarig för att skicka in skaderapport till förbundet. 

Rapporten ska skickas in oavsett om skadan uppstår vid träning eller tävling. Formuläret 

för skaderapport kommer att ses över då det är en kvarleva från Svenska speltiden. 

 

C. Framtidsgruppen, JH  

 

D. Banansvarig, PW 

Palle har tillsammans med banansvarig i 7HS sett över banan efter deras senaste tävling 

och meddelar att de har åtgärdat de brister som fanns. 

 

E. Hemside- och kommunikationsansvarig, AP 

Caroline Andersson har tagit på sig uppdraget att uppdatera hemsidan med protokoll, 

årets hundlistor etc vilket vi är tacksamma för. 

 

F. Registeransvarig tävling/resultat, MW 

Mats har kontakt med Jinny och har påbörjat utbildning i klassning.   

 



 
 
 

G. Registeransvarig registrering nya hundar, AP, MB 

Agge jobbar på en manual för hur man registrerar in nya hundar i vårt register. 

Kennelnamn har smugit sig in i vissa registreringar och de ska inte finnas med. Vi 

kommer att rätta allt vi upptäcker och vi tar gärna emot input från de ägare och tränare 

som ser att deras hunds registrering inte är korrekt. 

 

H. GDPR-ansvarig, MN 

 

I. Utbildningsansvarig, ME 

 

J. Domaransvarig, MW 

För att vi ska kunna uppdatera domarlistan med korrekt information så behöver 

sällskapen skicka in korrekta mejladresser till alla domare. Listan ligger på hemsidan 

Vi vill ha in aktuella mejladresser från sällskapen senast den 20 september. 

 

6. Styrelsens arbete 

 

6a. SM 2025 MB 

Inget att rapportera 

 

7. Ekonomisk rapport.  

178 640 kronor på kontot 

 

8. Skrivelser  

8.8.6/2024  

 

9. Övriga frågor 

Återigen påminner vi om att sällskapen måste prata med sina medlemmar om vår policy. 

Tyvärr skrivs det kommentarer på Facebook som absolut strider mot denne och vissa av 

kommentarerna är av så pass allvarlig karaktär att de riskerar att avskräcka eventuella 

nya hundkappare samt få nu aktiva att fundera på att lägga av med vår fina sport. 

Vi förutsätter nu att alla sällskap tar detta på allvar och vidtar åtgärder gällande de 

medlemmar som inte beter sig på ett bra sätt på sociala medier samt på banorna där det 

tyvärr också förekommer beteenden som inte hör hemma i sporten. Om FS inte ser en 

bättring i den här frågan, både från medlemmar och sällskap, så kommer vi att överväga 

andra disciplinära åtgärder och det vill vi helst slippa. 

 

10. Kalendarium 

Nästa möte blir den 3 oktober  kl 19.00 
 

11. Mötets avslutande 

Ordförande tackade för ett bra möte och avslutade det. 

https://hundkapp.se/onewebmedia/Domare%20SHCF.pdf

